
Zápis ze zasedání RO ze dne 14.4. 2009

Přítomni: Blažek Omluven: / 

Bláha 

Bělohlavý

Čechura Hosté: Ing. Čížková (projektantka na MŠ)

Haken             

            

Body jednání RO:

• paní Čížková předložila RO upřesněné návrhy na zkapacitnění MŠ s podrobným výkladem;
RO po podrobném prostudování a konzultaci s ředitelkou ZŠ rozhodne o konečném řešení.   

• místostarosta informoval RO o  projednání současného stavu v ZŠ s následujícími oblastmi
k řešení (které zajistí):

pro sportovní hřiště je nutno zajistit správce pro provoz veřejnosti a vystavit provozní
řád (návrh správce a prov. řádu)

po předchozím kompletním geometrickém zaměření ZŠ nechat obnovit zadní plot
(včetně zajištění cenové nabídky)

pracovní četa zajistí zatravnění okolí sportovního hřiště a protažení městské vody do
jídelny

• RO pověřila Ing. Bláhu  připravením zadání na zpracování studie celkové rekonstrukce
školy s výhledem na budoucí provoz celého areálu ZŠ

• starosta informoval RO o místním šetření výpusti ze staré skládky s fy. SILBA kde bude po
projednání s DSO provedeno zakončení výpusti a další odvod deš´tových vod

• starosta informoval RO o nutnosti zadání studie na zkapacitnění ČOV s ohledem na
připravované dotace MŽP (zajistí Ing. Bláha)

• RO pověřila starostu obce informováním ŘSD o nevyhovujícím stavu jejich mostu nad
komunikací první třídy sněrem na Karlovy Vary

• starosta informoval RO, že 20.4.2009 od 17 hod proběhne schůzka s majiteli pozemků pod
plánovanou cyklostezkou

• RO pověřila starostu obce projednat s majitelem ARBYD text ve smlouvě o užívání
příjezdové komunikace

• starosta informoval RO, že 12.5.2009 v 18 hod bude ve Slávii prezentace Plzeňské
teplárenské s představením studie na termické zpracování odpadu

Zapsal: Haken


